
 

 

 

 

Tarnów, 29 października 2024 r. 

KRM.0003.125.2024 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na IX sesji Rady Miejskiej 24 października 2024 r. w punkcie „Zapytania  
i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Adam Sajdak złożył następujące 
wnioski:  

1. W imieniu kierowców poprosił o przycięcie drzew znajdujących się na rondzie Eugeniusza 
Kwiatkowego z ulicą Chemiczną. Ograniczają one widoczność samochodów nadjeżdżających 
od strony Dunajca.  

2. W imieniu mieszkańców bloku 31a oraz kilku prywatnych posesji na Osiedlu „Strusina” poprosił 
o podremontowanie ulicy bocznej dojeżdżającej do ich posesji (na wprost ulicy Wilsona po 
przecięciu Mościckiego). Chodzi o wymianę dwóch płyt ażurowych. 

3. W imieniu mieszkańców zgłosił zapadniętą studzienkę oraz znajdujący się w jej pobliżu ubytek 
w nawierzchni ulicy Limanowskiego. Poprosił o naprawę.  

4. Mieszkańcy Mościc zgłosili radnemu, że na ulicy Zbylitowskiej przy skrzyżowaniu Sienkiewicza-
Kilińskiego w pobliżu przejścia dla pieszych rosnące tam drzewa mocno ograniczają 
widoczność. W związku z wcześniej zapadającym zmrokiem radny prosi o pilne ich przycięcie. 

5. Przy wyjeździe z ulicy Traugutta do Areny Jaskółka znajduje się parking, przy którym rosną 
drzewa o bardzo dużych konarach. Radny zasugerował, że należy je podciąć, gdyż stanowią 
one zagrożenie dla poruszających się tam pieszych i zaparkowanych samochodów.  

6. Mieszkańcy dopytują radnego, kiedy w Tarnowie będzie jeździł tramwaj podobny do 
jeżdżącego we Lwowie. W związku z tym, że miasto nie posiada środków na realizację, jeden 
ze zwolenników tego pomysłu zasugerował, by zwrócić się w tej sprawie do Kanclerza Niemiec 
Olafa Scholza, aby w ramach reparacji wojennych Niemcy sfinansowały to przedsięwzięcie. 
Osoba ta również zaproponowała trasę tego tramwaju. Początek trasy byłby na ulicy Wałowej 
przez ulicę Krakowską do stacji PKP, gdzie na pętli zawracałby i wracał tą samą trasą. 
Mieszkaniec ten uważa, że miasto bardzo by zyskało na takiej atrakcji.  

7. Ponowił wniosek z poprzedniej sesji (KRM.0003.83.2024). W imieniu mieszkańców poprosił  
o wycięcie krzewów i samosiejek, które utrudniają widoczność po lewej stronie na wyjeździe 
 z ulicy Czarna Droga w ulicę Podgórską. Znaczne ograniczenie widoczności w tym miejscu 
może być przyczyną kolizji. 


